
ERNEMAR HAMN EKONOMISK FÖRENING 

       
 
Anteckningar från möte med kommunen den 5 december angående extra bidrag 
 
Deltagare: Göran Einefors, Per Johansson och Erik Mattsén från EHEF 
         Yvonne Bergwall, Rickard Bergqvist och Andreas Jarlstråle från Kommunen 
 
Inledning 
 Yvonne Bergwall beskrev läget i kommunens budget. Inga pengar fanns i årets budget och         
 inte heller i kommande års budget. Hon nämnde att det fanns en plan på att öka antalet 
 offentliga toaletter inom kommunen och detta gav oss lite hopp om bidrag ifall det kan 
 motiveras tillräckligt bra. För att få en anslagsbegäran behandlad så måste en ny begäran 
 skickas in till Tekniska nämndens arbetsutskott. 
 
Fortsatt handlingsplan 
 Vi ska formulera en ny anslagsbegäran som kan skickas in senast vecka 4 för att bli 
 behandlad på arbetsutskottets möte i januari. Ansökan bör vara med på dagordningen på 
 vårt styrelsemöte i januari. Göran och Erik arbetar fram förslag på ansökan. 
 
Avslutning 
 Kommunen hävdar att EHEF har underhållsansvaret fullt ut även för dolda brister och har 
 inte rätt till något bidrag. Emellertid ser man ju behovet av en toalett i området är stort 
 och mängden av promenerande människor är betydande. Vi får försöka få bidrag men 
 resultatet är inte självklart. 


